
Vooraf gestelde vragen bij forumvergadering

Datum behandeling: Dinsdag 28 november 2017 (Forum Ruimte)
Fractie: CDA
Onderwerp: ‘Gelegenheid tot het stellen van vragen aan portefeuillehouders’

Op 12 september heeft het college geantwoord op artikel 30 vragen van het CDA inzake de 
leefbaarheid in de binnenstad van Oudewater.

In reactie op vraag 5 is toen gemeld dat er met pandeigenaren en verhuurders om de tafel wordt 
gezeten om afspraken te maken. Dit dan wel in afwachting of er al dan niet gehandhaafd kan/moet 
worden. Het betreft dan met name de 2 adressen die wij in onze vragen benoemd hebben.

Vragen aan college/wethouder:

1. Wat is de stand van zaken m.b.t. bevindingen of er al dan niet gehandhaafd kan/moet 
worden?

2. Als er een legale situatie is aangetroffen op basis van welke wettelijke bepalingen/criteria is 
dat dan beoordeeld?

3. Is er al om de tafel gezeten met pandeigenaren en verhuurders. En zo ja wat is daarvan het 
resultaat?


